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RG.0012.09.2019  

Protokół Nr 9/19 

z posiedzenia Komisji Oświaty i Spraw Społecznych  

odbytego w dniu 28 października 2019 roku. 

 

 

Porządek posiedzenia:  

I. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.  

II. Przyjęcie porządku obrad.  

III. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji.  

IV. Opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy na najbliższą sesję.  

V. Wolne wnioski i zapytania.  

VI. Zakończenie posiedzenia Komisji. 

 

Ad. I.   

Komisja rozpoczęła obrady o godz. 902 a zakończyła o 1006. 

Otwarcia posiedzenia Komisji dokonała  Przewodnicząca Komisji Justyna Szwedo, która 

powitała przybyłych członków Komisji i pozostałe osoby obecne na posiedzeniu. Następnie 

na podstawie listy obecności stwierdziła prawomocność obrad (w chwili otwarcia 

posiedzenia na 5 Członków Komisji obecnych było 3, w trakcie obrad dołączył radny 

Edward Wermiński). Lista obecności znajduje się w załączeniu do niniejszego protokołu.  

 

Ad. II. 
Przewodnicząca Komisji Justyna Szwedo przedstawiła  porządek obrad proponując, aby na 

wstępie udzielić głosu inspektor ds. oświaty Joannie Dudzińskiej. 

Porządek obrad z uwzględnieniem zmiany został  przyjęty do realizacji.  

 

Ad. III.  

Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji został przyjęty bez uwag i odczytywania.  

Przewodnicząca Komisji udzieliła głosu inspektor ds. oświaty Joannie Dudzińskiej. 

P. Dudzińska przedstawiła sprawę dowożenia niepełnosprawnego ucznia mieszkającego w 

Antoniowie do Ośrodka „Radość Życia” w Sandomierzu. Uczeń, od dłuższego już czasu, 

jest dowożony do ośrodka busem Caritasu, który ostatnio proponuje podnieść kwotę  kosztu 

transportu, ponoszonego przez gminę do 519 zł m- cznie.  P. Dudzińska nadmieniła, że 

gmina zakupiła samochód dla dowożenia dzieci do szkoły specjalnej w Stalowej Woli, 

finansuje ten dowóz, jak również  finansuje dowożenie uczestników Domu Senior + do jego 

siedziby w Pniowie. Powiadomiła, że zdaniem Wójta należy negocjować kwotę dowozu 

ucznia w celu jej obniżenia. 

Komisja po rozpatrzeniu sprawy wyraziła poparcie dla stanowiska Wójta Gminy.  

 

Ad. IV/1. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 

nieruchomości rolnych stanowiących własność Gminy Radomyśl nad Sanem (Dąbrowa 
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Rzeczycka) przedstawił inspektor ds. rolnictwa, ochrony przyrody i ochrony 

przeciwpożarowej Jacek Dudek informując, że Zebranie Wiejskie wyraziło zgodę na 

dzierżawę nieruchomości. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 4 głosy „za” – 

jednogłośnie.  

 

Ad. IV/2.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 

nieruchomości rolnych stanowiących własność Gminy Radomyśl nad Sanem (Rzeczyca 

Okrągła) przedstawił inspektor ds. rolnictwa, ochrony przyrody i ochrony 

przeciwpożarowej Jacek Dudek informując, że Zebranie Wiejskie wyraziło zgodę na 

dzierżawę nieruchomości. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 4 głosy „za” – 

jednogłośnie.  

 

Ad. IV/3.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zbycia w trybie bezprzetargowym nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy (Chwałowice) przedstawiła z-ca Wójta Gminy Izabela Szałaj, 

nadmieniając o pozytywniej opinii Zebrania Wiejskiego  kwestii zbycia nieruchomości. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję w głosowaniu  – 4 głosy 

„za” – jednogłośnie.  

 

Ad. IV/4.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zbycia w trybie bezprzetargowym nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy (Chwałowice) przedstawiła z-ca Wójta Gminy Izabela Szałaj, 

nadmieniając o pozytywniej opinii Zebrania Wiejskiego  kwestii zbycia nieruchomości. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję w głosowaniu  – 4 głosy 

„za” – jednogłośnie.  

 

Ad. IV/5.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zbycia w trybie bezprzetargowym nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy (Żabno) przedstawiła z-ca Wójta Gminy Izabela Szałaj, 

nadmieniając o pozytywniej opinii Zebrania Wiejskiego  kwestii zbycia nieruchomości. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 4 głosy „za” – 

jednogłośnie.  

 

Ad. IV/6.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zbycia w trybie bezprzetargowym nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy (Nowiny) przedstawiła z-ca Wójta Gminy Izabela Szałaj, 

nadmieniając o pozytywniej opinii Zebrania Wiejskiego  kwestii zbycia nieruchomości. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję w głosowaniu   

– 4 głosy „za” – jednogłośnie.  
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Ad. IV/7.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej wprowadzenia 

Polityki Zarządzania Konfliktem Interesów przedstawiła Przewodnicząca Komisji Justyna 

Szwedo. 

W głosowaniu Komisja opowiedziała się za nieuwzględnieniem wniesionej petycji – 4 głosy 

„za” za nieuwzględnieniem  petycji.  

 

Ad. IV/8.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego w 

Stalowej Woli na kadencję 2020-2023 przedstawił inspektor ds. rady gminy Piotr Chodur. 

Komisja wystąpiła z propozycją wskazania przez Radę Gminy do Sądu Pracy  jedną spośród 

dwóch kandydatek, tj. p. Edytę Leśnicką. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 4 głosy „za” – 

jednogłośnie.  

 

Ad. IV/9.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2019 

przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga.  

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 4 głosy „za” – 

jednogłośnie.  

 

Ad. V. 

Spraw bieżących i wolnych wniosków nie było. 

Ad. VI.  

Na tym zakończono posiedzenie Komisji.  

 

             Przewodnicząca Komisji  

                       Justyna Szwedo 

 

Protokołował: 

Inspektor  ds.  obsługi Rady Gminy 

 

Piotr Chodur 

 


